
Zápis ze schůze HV SRPŠ 26. 4. 2023 
1. Situace v placení příspěvků SRPŠ 

2. Paní předsedkyně zkoumala, zda by bylo možné mít nějaký aspoň trochu úročený účet. Je to 

možné, s úrokem 3%. Hlasování o zřízení tohoto termínového účtu: 

Hlasování: pro: 16 

proti: 0 

Zdrželi se: 1 

Tímto bylo schváleno zřízení termínovaného účtu, na který bude přesouvána část finančních 

prostředků. 

3. SRPŠ má v tuto chvíli na účtu cca. 1 200 000 – 1 300 000 Kč, které by se daly využít k nějakým 

investicím.  

4. Možnost úpravy venkovního atria školy: musela by se instalovat síť proti holubům 

(orientačně 108 000 Kč), prostor by se musel uklidit (paní ředitelka by požádala pana 

školníka, nabídli se i studenti) a bylo by třeba zakoupit nějaký zahradní nábytek (cca 30 000 

Kč).  

5. Dále možnost úpravy druhého atria (jídelny): prostor je akusticky zcela neřešený, řešení by 

umožnilo kvalitnější odpočinek pro studenty a možnost dalších aktivit v tomto prostoru. SRPŠ 

má nabídku na akustické měření a návrhu řešení od odborníka za 29 000 Kč. (Při té 

příležitosti by se mohl podívat též do auly, aby navrhl vylepšení její akustiky (cca 18 000 Kč)). 

Nápad pořídit do zastřešeného atria strom v květináči cca 3 m vysoký, který by oživil a 

zkulturnil tento prostor.  

6. Možnost řešení nedostatku prostor ve škole přesunutím jídelny. Momentálně jsme ve fázi 

konzultací s památkáři, tvoří se architektonická studie (cca do 40 000 Kč).  

7. Hlasování o výdajích shrnutých pod body 4-6 (celkem 270 000 Kč): 

Pro: 17 (všichni) 

Proti: 0 

Zdrželi se: 0 

Tímto bylo odsouhlaseno zaplatit z prostředků SRPŠ úpravy venkovního atria, úpravy 

vnitřního atria (jídelny) a studii na rozšíření prostor ve škole. 

8. Nutnou a neodkladnou opravu (případně rekonstrukci) potřebuje horolezecká stěny ve škole: 

oprava je za cca 250 000 Kč, rekonstrukce včetně přístavby boulderingové stěny za cca. 

500 000 Kč.  

9. Žádost paní předsedkyně o předschválení částky 250 000 Kč, která by byla použita již o 

prázdninách na nutné akustické úpravy (návaznost na návrhy akustických úprav zmíněných 

v bodě 5).  

10. Po diskusi o variantách proběhlo hlasování o poskytnutí prostředků 250 000 Kč na generální 

opravu horolezecké stěny (viz bod 8): 

Pro: 16 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

Bylo schváleno poskytnutí 250 000 Kč na opravu horolezecké stěny. 

11. Hlasování o předschválení částky 250 000 Kč na zahájení akustických úprav  (viz bod 9) již o 

prázdninách: 

pro: 17 (všichni) 

Proti: 0 

Zdrželi se: 0 

Bylo schváleno poskytnutí částky 250 000 Kč na nutné akustické úpravy. 



12. Pozvánka paní ředitelky na následující školní akce:  

- nová divadelní hra dramatického souboru F. Dürrenmatt „Romulus veliký“ představení 

pro veřejnost na konci května 

- vystoupení příležitostného pěveckého souboru, orchestru a divadelního souboru 

(studenti 1. ročníků) 

- nová aktivita studentů: zábavný podvečer (hudba, recitace, autorské čtení, …) 

Informace o konkrétních termínech budou na stránkách školy. 

 

Zapsal: J. K. 


